
 

 

 
Številka: 032 22/2018 – 22 
Datum: 2. 6. 2022 

 
SKRAJŠAN ZAPIS 

 
22. redne seje Občinskega sveta Občine Ruše, ki je bila v torek, 31. 5. 2022, ob 16. uri v konferenčni 
dvorani Gasilskega doma Ruše, Kidričeva 3, Ruše.  
 
Sejo je vodila županja Urška Repolusk. 
 
Prisotni: 

 
Jernej Ajd, Lovro Bačun, Silverija Belčič, Drago Bolčina, Tamara Gornjak, Barbara 
Jert, Peter Juhart, Darko Knez, Marjana Kotnik Poropat, Mihael Kranjčević, Irena 
Kukovec Stajan, Martin Lesjak, Danilo Lešnik, Petra Mušič, Andrej Pliberšek, Blaž 
Sternad 
 

Opravičeno 
odsotni: 
 
Vabljeni  
prisotni: 

mag. Bojana Muršič, Ladislav Pepelnik 
 
 
Katja Markač Hrovatin, direktorica OU, Saša Ajd, Boštjan Petek, Anton Gmeiner,  
Tanja Kocjan, Truda Vene, Ksenija Šef /vsi občinska uprava/, Marjana Habjanič 
Jerčič /predsednica Komisije za podelitev priznanj/, dr. Vlasta Krmelj /Energap/, 
Andrej Novak /Matrika/, Sanja Pravda /Snaga d. o. o./, Urška Jan, Sandi 
Podgoršek /Komunala Odtok d. o. o./, Uroš Zorman /Video produkcija/, BK TV,  

 
AD/1 

PRIČETEK SEJE, UGOTOVITEV PRISOTNOSTI 
 
Predsedujoča, županja Urška Repolusk, je otvorila sejo in ugotovila, da je prisotnih 15 članov OSOR, 
zato je seja sklepčna.  
 
Soglasno /15 ZA/ je bil sprejet 
1. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše ugotavlja, da je na seji prisotnih 15 članov Občinskega 

sveta Občine Ruše. Občinski svet Občine Ruše je sklepčen in lahko veljavno 
sklepa. 

 
AD/2 

PREGLED REALIZACIJE SKLEPOV IN POTRDITEV ZAPISNIKA 21. REDNE SEJE IN 6. IZREDNE 
SEJE 

 
Ob 16.05 se je seji pridružil Drago Bolčina 

 
Predsedujoča je dala v obravnavo in potrditev zapisnik 21. redne seje, z dne 14. 4. 2021. 
 
Petra Juharta je zanimalo, zakaj se je datum 22. seje iz četrtka, 26. 5. 2022 prestavil na torek, 31. 5. 
2022. 
 
Katja Markač Hrovatin je odgovorila, da so svetniki in svetnice v prejšnjem tednu dobili pojasnilo, da 
je prišlo do tehničnih težav pri dostavi elektronske pošte (nekateri svetniki so vabilo prejeli, za druge 
pa ni dokazila o dostavi) zaradi tega je bila seja prestavljena in sklicana v skladu s Poslovnikom 
občinskega sveta, v roku 7 dni. 
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Predsedujoča je dala v razpravo zapisnik 21. seje OSOR, z dne 14. 4. 2022 in zapisnik 6. izredne seje 
OSOR, z dne 5. 5. 2022. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Prisotnih 16 članov OSOR. 
 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR  
 
Soglasno /16 ZA/ je bil sprejet 
2. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrdi zapisnik 21. redne seje OSOR, z dne 14. 4. 

2021. 
 
S 15 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
3. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrdi zapisnik 6. izredne seje OSOR, z dne 5. 5. 2022. 
 

AD/3 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

 
Predsedujoča je povedala, da je po sklicu seje zasedala Komisija za podelitev priznaj, predlagala je, 
da se na dnevni red uvrsti točka - Podelitev priznanj ob občinskem prazniku Občine Ruše v letu 2022. 
 
Predsedujoča je dala v razpravo razširitev dnevnega reda. 
 
Razprave ni bilo 
 
Martin Lesjak je povedal, da bi prisotni svetniki radi glasovali o načinu sprejetja odlokov. Glasovali bi 
o tem, da odlokov ne bi sprejemali po hitrem postopku, ampak po redni poti (prva obravnava in nato 
druga obravnava). 
 
Predsedujoča je dala na glasovanje razširitve dnevnega reda 
 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR  
 
Z 10 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
4. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše soglaša z razširitvijo dnevnega reda 22. redne seje z 

novo točko in sicer »Podelitev priznanj ob občinskem prazniku Občine Ruše 
2022«. 

 
Predsedujoča je povedala, da je na dnevnem redu točka Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda 
osnovna šola Janka Glazerja Ruše. Predlagala je, da se v skladu s 77. členom glasuje po skrajšanem 
postopku, saj gre za spremembe in dopolnitve, ki se usklajujejo z zakonodajo. Prav tako je predlagala, 
da se Odlok o programu opremljanja za Občinski podrobni prostorski načrt na območju enot urejanja 
prostora (EUP) RU39 in RU40 sprejme po hitrem postopku. 
 
Razprava  
 
Darko Knez je predlagal, da se pri točki Odlok o programu opremljanja za Občinski podrobni 
prostorski načrt na območju enot urejanja prostora (EUP) RU39 in RU40 ne sprejema po hitrem 
postopku, ampak po redni obravnavi. 
 
Predsedujoča je dala na glasovanje Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda osnovna šola Janka Glazerja 
Ruše. 
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Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR  
 
S 6 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
5. SKLEP: Spremembe in dopolnitve Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda osnovna šola 

Janka Glazerja Ruše se sprejme po skrajšanem postopku. 
 
Predsedujoča je dala na glasovanje Odlok o programu opremljanja za Občinski podrobni prostorski 
načrt na območju enot urejanja prostora (EUP) RU39 in RU40. 
 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR  
 
Z 1 glasom ZA in 9 PROTI NI bil sprejet  
6. SKLEP: Občinski podrobni prostorski načrt na območju urejanja prostora (EUP) RU39 in 

RU40 se sprejme po hitrem postopku. 
 
Predsedujoča je prav tako predlagala, da se spremeni vrstni red točk (na seji prisotni gostje), in sicer: 
da se točke Uskladitev cen komunalnih in drugih storitev v letu 2022, Poročilo o izvedenih ukrepih iz 
akcijskega načrta LEK in njihovih učinkov v Občini Ruše za leto 2021, Obravnava namere pristopa 
Občine Ruše h Konvenciji županov za prehod v podnebno nevtralnost ter Podelitev priznanj ob 
občinskem prazniku Občine Ruše 2022 uvrstijo za točko 5. Odlok o programu opremljanja OPPN na 
območju enot urejanja prostora (EUP) RU39 in RU40 – del ter postanejo točke 6., 7., 8. in 9. Vse 
ostale točke dnevnega reda se ustrezno preštevilčijo. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR  
 
Z 9 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
7. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme spremenjeni vrstni red dnevnega reda 22. 

redne seje. 
 
Predsedujoča je dala na glasovanje popravljen dnevni red. 
 
Darko Knez je predlagal, da se rebalans sprejme po rednem postopku in ne po hitrem postopku.  
 
Katja Markač Hrovatin je odgovorila, da je v skladu s poslovnikom ki določa, da se rebalans sprejema 
po hitrem postopku. 
 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR  
 
Z 9 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
8. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrdi predlagani dnevni red. 
 

1. Pričetek seje:  
− ugotovitev prisotnosti 

2. Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 21. redne seje in 6. izredne 
seje 

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Volitve in imenovanja 
5. Odlok o programu opremljanja za Občinski podrobni prostorski načrt na 

območju enot urejanja prostora (EUP) RU39 in RU40 – del – prvo branje 
6. Uskladitev cen komunalnih in drugih storitev v letu 2022 
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7. Poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta LEK in njihovih učinkih v 
Občini Ruše za leto 2021 

8. Obravnava namere pristopa Občine Ruše h Konvenciji županov za prehod v 
podnebno nevtralnost 

9. Podelitev priznanj ob občinskem prazniku Občine Ruše 2022 
10. Odlok o spremembi odloka o proračunu Občine Ruše za leto 2022 – hitri 

postopek. 
11. Spremembe in dopolnitve Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda Osnovna šola 

Janka Glazerja Ruše – skrajšani postopek 
12. Spremembe in dopolnitve Statuta Občine Ruše – prva obravnava 
13. Spremembe in dopolnitve Poslovnika Občinskega sveta Občine Ruše – prva 

obravnava 
14. Zaključni račun proračuna Občine Ruše za leto 2021 
15. Sklep o podelitvi/ukinitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena 
16. Soglasje k uporabi presežka prihodkov nad odhodki Javnega zavoda Športni 

park Ruše za leto 2021 
17. Mnenje lokalne skupnosti k opravljanju igralniške dejavnosti 
18. Vprašanja in pobude članov Občinskega sveta Občine Ruše 
19. Informacije županje in občinske uprave 

 
AD/4 

VOLITVE IN MENOVANJA 
 
Predsedujoča je pozvala predsednika KMVVI Lovra Bačuna, da pove stališče komisije. 
 
Peter Juhart je povedal, da za to točko ni prejel gradiva. 
 
Katja Markač Hrovatin je pojasnila, da so gradivo za to točko svetniki dobili že pri sklicu 21. redne 
seje občinskega sveta. Prav tako je pojasnila, da je gradivo objavljeno na spletni strani Občine Ruše. 
 
Darko Knez je mišljenja, da se pripravi celotno gradivo za sejo in se posreduje članom občinskega 
sveta. 
 
IMENOVANJE NADOMESTNEGA ČLANA SVETA ZAVODA ŠPORTNI PARK RUŠE 
 
Uvodno obrazložitev je podal Lovro Bačun, predsednik KMVVI. Povedal je, da so na 15. redni seji 
člani KMVVI obravnavali odstop člana v Svetu zavoda Športni park Ruše Mihe Žižka. Komisija je izdala 
poziv, na katerega so prejeli dve vlogi. Komisija predlaga občinskemu svetu, da imenuje Romana 
Miklavca za nadomestnega člana Sveta zavoda Športni park Ruše (predlog svetniške skupine 
#SKUPAJ). 
 
Razprave ni bilo 
 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR  
 
Z 11 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
9. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme odstop Mihe Žižka iz Sveta zavoda Športni 

park Ruše. 
 
Z 10 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
10. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše imenuje Romana Miklavca za nadomestnega člana 

Sveta zavoda Športni park Ruše za preostanek mandatne dobe. 
 

AD/5 
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ODLOK O PROGRAMU OPREMLJANJA ZA OBČINSKI PODROBNI PROSTORSKI NAČRT NA 
OBMOČJU ENOT UREJENJA PROSTORA (EUP) RU39 INRU40 – DEL – PRVA OBRAVNAVA 

 
 
Uvodno obrazložitev je podal Andrej Novak /Matrika d.o.o./. Povedal je, da se zemljišča predmetnega 
OPPN nahajajo na vzhodni vstopni strani v naselje Ruše. Ta komunalna oprema predstavlja javne 
komunalne vode, ki bodo po izgradnji del omrežja javnih komunalnih vodov naselja Ruše. Območje, 
ki ga je treba na novo komunalno opremiti, obsega parcele oziroma del parcel, na katerih je 
predvidena gradnja stanovanjske in nestanovanjske poselitve. Povedal je, da se bo območje OPPN 
opremljalo v dveh etapah oz. fazah. V prvi fazi na podlagi pogodbe o opremljanju z izgradnjo 
komunalne opreme za potrebe doma strešjih občanov ter objektov, vzhodno od njega, v drugi fazi pa 
preostanek območja OPPN (zahodni del) s sredstvi občine. 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 
 
Martin Lesjak – predsednik OUP 
Odbor za urejanje prostora je s 3 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel predlagani sklep in predlaga 
občinskemu svetu, da potrdi predlagani sklep. 
 
Irena Kukovec Stajan – predsednica SPK 
Statutarno pravna komisija je s 5 glasovi ZA potrdila predlagani odlok. 
 
V razpravi so sodelovali: Barbara Jert, Martin Lesjak, Lovro Bačun, Peter Juhart, Darko Knez, Drago 
Bolčina 
 
Odgovore na postavljena vprašanja so podali županja, Saša Ajd in Andrej Novak 
 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR  
 
S 6 glasovi ZA in 5 PROTI je bil sprejet  
11. SKLEP: Na podlagi 4. odstavka 153. člena Zakona o urejanju prostora (Uradni list RS, št. 

61/17 in 199/21 – ZUreP-3), 15. člena Statuta Občine Ruše (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 23/2018) ter skladno z Uredbo o programu opremljanja 
stavbnih zemljišč in odloku o podlagah za odmero komunalnega prispevka za 
obstoječo komunalno opremo, ter o izračunu in odmeri komunalnega prispevka 
(Uradni list RS, št. 20/19, 30/19 – popr., 34/19 in 199/21 – ZUreP-3), sprejme 
Občinski svet Občine Ruše Odlok o programu opremljanja za Občinski podrobni 
prostorski načrt na območju enot urejanja prostora (EUP) RU39 in RU40 – del v 
prvi obravnavi. 

 
AD/6 

USKLADITEV CEN KOMUNALNIH IN DRUGIH STORITEV V LETU 2022 
 
ODVAJANJE IN ČIŠČENJE KOMUNALNE IN PADAVINSKE ODPADNE VODE 
 
Uvodno obrazložitev je podala Urška Jan /Komunala Odtok d.o.o./. V zgoščeni obliki je občinskemu 
svetu predstavila Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe 
odvajanja in čiščenja odpadne vode v občini Ruše v letu 2022. Namen elaborata je izračun 
obračunskih cen storitev javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode 
v občini za leto 2021 in predračunskih cen v letu 2022. Podrobneje je obrazloženo v gradivu (grafi in 
tabele). Generalno gledano ostajajo skupne cene storitev za gospodinjske uporabnike na nivoju cen 
iz leta 2021, za gospodarstvo oz. pridobitne dejavnosti pa je prisoten manjši dvig cen (vpliv 
omrežnine). Navzoče je seznanila tudi s projektom izgradnje komunalne čistilne naprave Bezena, ki 
je trenutno v fazi poskusnega obratovanja.. 
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Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednika delovnega telesa, da poda stališče. 
 
Lovro Bačun – član OGGJS 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe je obravnaval predlagano gradivo in s 4 glasovi 
ZA sprejeli naslednji sklep: Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe je obravnaval 
priloženo gradivo in predlaga Občinskemu svetu Občine Ruše, sprejem sklepa v predlaganem 
besedilu. 
 
Razprava 
 
V razpravi so sodelovali: Drago Bolčina, Martin Lesjak, Lovro Bačun 
 
Odgovore na postavljena vprašanja so podali: Urška Jan, Andrej Pliberšek 
 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR  
 
Z 10 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
12. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrjuje Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne 

občinske gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja odpadne vode v občini 
Ruše v letu 2022. 

 
RAVNANJE S KOMUNALNIMI ODPADKI 
 
Uvodno obrazložitev je podala Sanja Pravda /Javno podjetje SNAGA d.o.o. /. Povedala je, da je 
Elaborat narejen v skladu z metodologijo o oblikovanju cen in v njem so prikazani količinski in 
stroškovni podatki za preteklo obračunsko obdobje, za leto 2021 in količinski in stroškovni podatki 
za leto 2022, katerega osnova je potrjen plan podjetja za leto 2022. Poglavitna informacija je, da 
predračunske lastne cene posameznih storitev obvezne občinske gospodarske javne službe ravnanja 
s komunalnimi odpadki v letu 2022 ne presegajo 10 % od potrjenih cen iz leta 2021 in zato cene 
ostanejo nespremenjene. 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednika delovnega telesa, da poda stališče. 
 
Lovro Bačun – član OGGJS 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe je obravnaval predlagano gradivo in s 4 glasovi 
ZA podprl predlagani sklep in predlagajo občinskemu svetu naslednji sklep: Odbor za gospodarstvo 
in gospodarske javne službe je obravnaval predlagano gradivo in predlaga Občinskemu svetu 
Občine Ruše, sprejem sklepa v predloženem besedilu. 
 
Razprava 
 
V razpravi je sodeloval: Drago Bolčina 
 
Odgovor na postavljeno vprašanje je podala predstavnica podjetja SNAGA. 
 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR  
 
Z 9 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
13. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrjuje Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev 

obvezne občinske gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki za 
leto 2022. 
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AD/7 

POROČILO O IZVEDENIH UKREPIH IZ AKCIJSKEGA NAČRTA LEK IN NJIHOVIH UČINKIH V 
OBČINI RUŠE ZA LETO 2021 

 
Uvodno obrazložitev je podala dr. Vlasta Krmelj /Energap/. V gradivu je natančno prikazana raba 
energije v občinskih objektih in stroški, povezani z rabo energije (grafi in tabele). Prav tako jer podano 
poročilo o izvedenih aktivnostih po Akcijskem načrtu LEK Občine Ruše v letu 2021, kot tudi 
predvidene aktivnosti v letu 2022. 
 
Razprava 
 
V razpravi je sodeloval: Drago Bolčina 
 
Odgovor sta podali dr. Vlasta Krmelj in županja. 
 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR  
 
Z 11 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
14. SKLEP: Na podlagi 20. in 21. člena Pravilnika o metodologiji in obveznih vsebinah lokalnih 

energetskih konceptov (Uradni list RS, št. 74/09, 3/11 in 17/14 – EZ-1) ter 15. 
člena Statuta Občine Ruše (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 23/2018) je 
Občinski svet Občine Ruše, na 22. redni seji, dne 31. 5. 2022, obravnaval in 
sprejel Poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta LEK in njihovih učinkih v 
Občini Ruše za leto 2021. 

 
 

AD/8 
OBRAVNAVA NAMERE PRISTOPA OBČINE RUŠE H KONVENCIJI ŽUPANOV ZA PREHOD V 

PODNEBNO NEVTRALNOST 
 
Uvodno obrazložitev je podala dr. Vlasta Krmelj /Energap/. Povedala je, da je konvencija županov 
iniciativa oziroma želja evropske komisije, da se direktno poveže z lokalnimi skupnostmi oziroma 
občinami. Občani in podjetja so izpostavljeni številnim nevarnostim, kot so ekstremne vremenske 
razmere in njihove posledice (poplave, vročinski valovi uničena infrastruktura). Za občino to v 
prihodnje lahko pomeni pomanjkanje tako finančnih kot človeških virov za zagotavljanje osnovnih 
pogojev za življenje in delo, zato je prav, da občine aktivno pristopijo k izvajanju aktivnosti za 
preprečevanje podnebnih sprememb in prilagajanje nanje. Tudi nova finančna perspektiva EU 
namenja veliko finančnih sredstev za ukrepe na tem področju. Občine, ki bodo imele jasno začrtane 
cilje in ukrepe, bodo lažje pridobivale dodatna sredstva za izvajanje ukrepov. Občine se s podpisom 
zavezujejo, da bodo v dveh letih od podpisa Konvencije županov pripravile akcijski načrt za trajnostno 
energijo in podnebje. Akcijski načrt mora biti potrjen na občinskem svetu. V prilogi je natančen opis 
Konvencije županov. 
 
Razprava 
 
V razpravi sta sodelovala: Barbara Jert, Martin Lesjak 
 
Odgovore na postavljena vprašanja je podala dr. Vlasta Krmelj. 
 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR  
 
Z 10 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
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15. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše soglaša s pristopom h Konvenciji županov in 
pooblašča županjo za podpis konvencije. 

 
 

AD/9 
PODELITEV PRIZNANJ OB OBČINSKEM PRAZNIKU OBČINE RUŠE ZA 2022 

 
Uvodno obrazložitev je podala Marjana Habjanič Jerčič /predsednica Komisije za podelitev priznanj/. 
Povedala je, da je komisija na svoji 8. redni seji dne 25. 5. 2022 obravnavala prispele predloge za 
podelitev priznaj. Na javni razpis je prispelo šest predlogov, od tega dva predloga za priznanje 
županje, dva za spominsko plaketo in eden za naziv častnega občana. Prispel je tudi napačno 
označen predlog, za katerega je komisija predlagala, da se prepusti v odločanje županji.  
Za najvišje priznanje Občine Ruše – za naziv častnega občana – je predlagan dr. Peter Glavič, 
katerega predlagatelj je Športno društvo Ruše. 
Za spominsko plaketo Občine Ruše so bili predlagani: 

- Strelsko društvo I. Pohorski bataljon – ob 70-letnici delovanja društva, predlagatelj je Ljubo 
Germič 

- Davorin Repolusk, predlagatelj Kulturno umetniško društvo Svoboda Bistrica ob Dravi 
Za priznanje županje sta prispeli dve vlogi. V skladu z 12. členom Odloka o spremembi odloka o 
prazniku in priznanjih Občine Ruše le-te podeli županja po lastni odločitvi. 
 
Razprava 
 
V razpravi so sodelovali: Barbara Jert, Mihael Kranjčević, Martin Lesjak, Darko Knez, Marjana Kotnik 
Poropat, Drago Bolčina, Irena Kukovec Stajan, Lovro Bačun 
 
Odgovore so podale županja, Marjana Habjanič Jerčič in Katja Markač Hrovatin 
 

Županja je predlagala ob 17.58 odmor. 
Nadaljevanje seje ob 17.17. 

 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR  
 
Županja je povedala, da se je pri dani točki iz razprave ugotovilo, da bi se priznanje za naziv častnega 
občana podelilo samo enkrat v mandatu. Pri pregledu Odloka o spremembi odloka o prazniku in 
priznanjih Občine Ruše v odloku te omejitve ni. Ker ni nobenih omejitev glede na mandat, bodo 
glasovali o vseh treh predlaganih sklepih. 
 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR  
 
Z 2 glasovoma ZA in 2 PROTI NI bil sprejet  
16. SKLEP: Na podlagi 9. člena Odloka o spremembi odloka o prazniku in priznanjih Občine 

Ruše (MUV št. 22/99) Občinski svet Občine Ruše podeli naziv častnega občana 
Občine Ruše dr. Petru Glaviču, za več desetletno delo na področju športa. 

 
Soglasno /16 ZA/ je bil sprejet 
17. SKLEP: Na podlagi 10. člena Odloka o spremembi odloka o prazniku in priznanjih Občine 

Ruše (MUV št. 22/99) Občinski svet Občine Ruše podeli spominsko plaketo 
Občine Ruše naslednjim prejemnikom: 
− Strelsko društvo I. Pohorski bataljon Ruše ob 70. letnici delovanja društva. 
− Davorin Repolusk, za dolgoletno aktivno delovanje v društvu KUD Svoboda 

Bistrica ob Dravi in ohranjanje kulturne dediščine. 
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S 14 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
18. SKLEP: Priznanja vroči nagrajencem županja na slavnostni seji Občinskega sveta Občine 

Ruše, ki bo 24. 6. 2022. 
 
 

AD/10 
ODLOK O SPREMEMBI ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE RUŠE ZA LETO 2022 – HITRI 

POSTOPEK 
 
Darko Knez proceduralno - na podlagi 16. člena poslovnika je zahteval dodatna pojasnila, da o tem 
svetniki ne morejo glasovati ali je to redni postopek ali gre za hitri postopek. Prosil je za obrazložitev, 
v katerem členu in kje to piše. 
 
Katja Markač Hrovatin je povedala, da je to določeno v 86. členu poslovnika v povezavi s 84. členom 
poslovnika, je to posebej določeno, da se dopolnitve odloka o proračunu sprejmejo na podlagi 
določb, ki veljajo za hitri postopek sprejema odloka.. 
 
Darko Knez je predlagal, da se skliče Statutarno pravna komisija in prouči to zadevo.  
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Petek /občinska uprava/. Povedal je, da so rebalans proračuna 
že napovedali ob sprejemanju proračuna na 20. redni seji, dne 17. 2. 2022. Napovedano je bilo, da 
bo potrebno pristopiti k rebalansu proračuna dokaj hitro zaradi večjega števila projektov, ki so 
sofinancirani s strani države. Občina je prejela sklep o sofinanciranju Ministrstva za zdravje v višini 
564.400,00 evrov in zaradi spremenjene finančne konstrukcije projekta je potrebno uskladiti 
proračun s sklepom ter posledično povečujemo dolgoročno zadolževanje za 470.000,00 evra. V 
rebalans je vključenih še nekaj sprememb na področju programa oskrbe s pitno vodo, in sicer so te: 
rekonstrukcija cevovoda ob obnovi mostu, zamenjava vodovoda ob izgradnji plinovoda v Glazerjevi 
ulici v Rušah ter spremenjena finančna konstrukcija projekta širitev vodovodnega omrežja na 
vododeficitarna območja občine. 
Predlagal je, da se rebalans proračuna sprejme po hitrem postopku.  
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 
 
Mihael Kranjčević – predsednik ODD 
Odbor za družbene dejavnosti z 1 glasom PROTI ni sprejel tega Odloka o spremembi odloka o 
proračunu Občine Ruše za leto 2022 po hitrem postopku.  
 
Tamara Gornjak – članica OJF 
Odbor za javne finance je s 3 glasovi ZA in 1 glasom PROTI sprejel predlagani sklep. 
 
Lovro Bačun – član OGGJS 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe je z 2 glasovoma ZA in 0 PROTI sprejel 
predlagani sklep. 
 
Irena Kukovec Stajan – predsednica SPK 
Statutarno pravna komisija s 5 glasovi ZA predlaga občinskemu svetu sprejem predlaganega sklepa.  
 
Razprava 
 
V razpravi so sodelovali: Mihael Kranjčević, Darko Knez, Martin Lesjak, Marjana Kotnik Poropat, 
Drago Bolčina, Lovro Bačun, Irena Kukovec Stajan, Barbara Jert, Blaž Sternad, Tamara Gornjak, 
Jernej Ajd, Silverija Belčič. 
 



10 
 

Odgovore na postavljena vprašanja sta podala županja in Boštjan Petek. 
 
Darko Knez je želel, da se zapiše v zapisnik sledeče: »V ZA Združeni akciji podpiramo izgradnjo 
zdravstvenega doma, ampak pri sprejemanju samega proračuna, ko smo svetniki sprejemali 
proračun, je že bilo znano, da sredstva ne bodo v višini 90 %, pa vendar smo še vedno obnašali tako, 
kot da je 90 %. Glejte, pogoji so bili znani. Iz razpisa je kazalo 80 evrov po občanu in to znese ravno 
toliko, kolikor je občina sedaj dobila. Kar mene moti, je to, da je prišlo do nekega zavajanja 
občinskega sveta pri samem sprejemanju proračuna. Hvala bogu, mi ga nismo potrdili in tudi 
zaupanje do občinske uprave smo mi popolnoma izgubili. Svetniki se moramo spreminjati v neke 
vrste revizorje, kontrolirati papirje, odgovore. Videli smo, kaj je prišlo po elektronski pošti iz občinske 
uprave, ko je svetnik spraševal točno, koliko je bilo porabljenih sredstev in vse ostalo. Tak odgovor je 
žaljiv. Bom pa rekel tako, da se je projekt iz tistih obljubljenih, kar ste nam tukaj predstavljali, da se je 
šlo v gradnjo, da se je to smatralo nekje okrog 150.000,00 evrov se bo vložilo občinskega denarja, 
danes pa se pogovarjamo o milijonu. Ko dobi občinska uprava vprašanje, če imamo neke ocene, 
koliko bo to stalo, napišete odgovor, da je nesmiselno zbirati kakršne koli nezavezujoče ponudbe. 
Trg je takšen, kot je, ampak mi danes tukaj, vsaj jaz, ne bom podprl tega. Zakaj ne, zaradi tega, ker 
niso finančni temelji zdravi. Mi nimamo finančnega načrta, nimamo terminskih planov, nimamo 
ničesar. To, kar ste govorili 150.000,00 evra je sedaj milijon, kaj bomo potem septembra, bomo 
govorili o 2 milijonih. Na koncu pa izjave, saj občinski svet je odločil. Mojega glasu danes za ta 
rebalans pač ravno zaradi tega razloga ni. Še enkrat je poudaril za zapisnik: ZA Združena akcija 
podpira izgradnjo doma. Dajte pridobiti neke ponudbe, dajte prinesti na občinski svet finančni plan 
kako se mislite tega lotiti. Speljite en projekt, tako kot se spodobi.« 
 
Irena Kukovec Stajan je predlagala dodaten sklep, s katerim bi občinski svet seznanili s pridobljenimi 
neobveznimi ponudbami. Rebalans pa s tem pridržkom sprejmejo. Da najdejo skupno rešitev, je 
predlagala 5-minutni odmor, da se pogovorijo kako naprej. 
 

Županja je predlagala ob 19.32 odmor. 
Nadaljevanje seje ob 19.44. 

 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR  
 
Andrej Pliberšek je obrazložil glas, in sicer je povedal, da bo glasoval za sprejetje tega rebalansa. 
 
Lovro Bačun je prav tako obrazložil svoj glas. Povedal je, da podpira rebalans in hkrati predlagal 
županji, da ob sprejetju rebalansa, sprejmejo še dodaten sklep, ki se glasi: Občinski svet županjo 
zavezuje, da pred pričetkom podpisa pogodbe za izvedbo investicije poda na sejo OSOR ponudbe, 
pridobljene o končni vrednosti projekta, in pridobi o tem mnenje OSOR. To je predlagal iz razloga, da 
na neki način razumejo dilemo, da je končna cena velika neznanka in da takrat ko bodo pred 
podpisom pogodbe, da bodo vedeli, koliko so na finančni način zmožni zadolžiti občino, glede na 
realizacijo in sofinanciranje že začetih projektov. 
 
Lovro Bačun je še enkrat prebral predlagani sklep, ki se glasi: Občinski svet županjo zavezuje, da 
pred pričetkom podpisa pogodbe za izvedbo investicije v zdravstveni dom poda na sejo OSOR 
ponudbe, pridobljene o končni vrednosti projekta, in pridobi o tem mnenje Občinskega sveta Občine 
Ruše. 
 
Županja je dala na glasovanje dodatni sklep. 
 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR  
 
DODATNI SKLEP 
 



11 
 

S 13 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
19. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše županjo zavezuje, da pred pričetkom podpisa 

pogodbe za izvedbo investicije poda na sejo OSOR ponudbe pridobljene o 
končni vrednosti projekta in pridobi o tem mnenje Občinskega sveta Občine 
Ruše. 

 
S 7 glasovi ZA in 1 PROTI je bil sprejet  
20. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Odlok o spremembi odloka o proračunu 

Občine Ruše za leto 2022. 
 

AD/11 
SPREMEMBE IN DOPOLNITVE ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA 

JANKA GLAZERJA RUŠE – SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Uvodno obrazložitev je podala Truda Vene /občinska uprava/. Prisotne je seznanila, da se spreminja 
in dopolnjuje Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda Osnovna šola Janka Glazerja Ruše. Besedilo 
drugega odstavka 16. člena se spremeni tako, da se glasi: 
»Svet zavoda šteje 9 članov, ki jih sestavljajo: 

- 3 predstavniki ustanovitelja,  
- 3 predstavniki delavcev, 
- 3 predstavniki staršev.« 

Ostali členi ostajajo nespremenjeni. 
Odlok začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 
 
Mihael Kranjčević – predsednik ODD 
Odbor za družbene dejavnosti je z 2 glasovoma ZA potrdil te spremembe in dopolnitve Odloka o 
ustanovitvi Javnega zavoda Osnovna šola Janka Glazerja Ruše v skrajšanem postopku. 
 
Irena Kukovec Stajan – predsednica SPK 
Statutarno pravna komisija je s 5 glasovi ZA sprejela predlagane spremembe in dopolnitve 
navedenega odloka po skrajšanem postopku. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR  
 
S 13 glasovi ZA in 1 PROTI je bil sprejet  
21. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o ustanovitvi Javnega zavoda Osnovna šola Janka Glazerja Ruše. 
 

AD/12 
SPREMEMBE IN DOPOLNITVE STATUTA OBČINE RUŠE – PRVA OBRAVNAVA 

 
Uvodno obrazložitev je podala Katja Markač Hrovatin /direktorica občinske uprave/. Povedala je, da 
se s spremembami in dopolnitvami Statuta Občinskega sveta Občine Ruše spreminjata dva člena, in 
sicer 6. ter 21. člen.  
6. člen se spremni tako, da se v prvem odstavku poleg grba, zastave in praznika dodajo tudi 
»spominski dnevi«. V četrtem odstavku pa se besedilo spremeni tako, da ne določa več točnega 
datuma praznika, ampak da se praznik in spominski dnevi občine določijo z odlokom. 
Pri spremembi 21. člena statuta se spreminja število delovnih teles občinskega sveta. Besedilo člena 
je oblikovano na podlagi določila drugega odstavka 30. člena Zakona o lokalni samoupravi, ki določa, 
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da občinski svet lahko ustanovi komisije in odbore kot svoja delovna telesa. Z novim predlogom se 
oblikujeta dva odbora z možnostjo pet do sedem članov, in sicer odbor za gospodarstvo ter odbor za 
negospodarstvo. Pristojnosti odborov se uskladijo zelo natančno, tako da ne prihaja do dilem o 
pristojnosti delovnih teles pri obravnavi posameznih gradiv za seje občinskega sveta. Podrobnejša 
pristojnost je urejena s poslovnikom. Prisotne je seznanila, da je za sprejem potrebna 2/3 večina vseh 
svetnikov. 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 
 
Mihael Kranjčević – predsednik ODD 
Odbor za družbene dejavnosti je z 1 glasom ZA potrdil spremembe in dopolnitve Statuta občine Ruše. 
 
Martin Lesjak – predsednik OUP 
Odbor za urejanje prostora je z 2 glasovoma ZA in 0 PROTI sprejel spremembe in dopolnitve Statuta 
občine Ruše. 
 
Tamara Gornjak – članica OJF 
Odbor za javne finance je z 2 glasovoma ZA in nobenim PROTI sprejel predlagani sklep. 
 
Irena Kukovec Stajan – predsednica SPK 
Statutarno pravna komisija je sprejela predlagane spremembe s 4 glasovi ZA in 0 PROTI. 
 
Razprava 
 
V razpravi so sodelovali: Jernej Ajd, Darko Knez, Martin Lesjak, Peter Juhart, Barbara Jert, Drago 
Bolčina, Mihael Kranjčević, Tamara Gornjak. V razpravi so svetniki predlagali, da se skliče vse 
svetniške skupine in ponovno predlaga spremembe in dopolnitve, ki bodo usklajena in s katerimi bo 
dosežena potrebna večina. 
 
Odgovore na postavljena vprašanja sta podali Katja Markač Hrovatin in županja.  
 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR  
 
Z 8 glasovi ZA in 6 PROTI NI bil sprejet (Potrebna 2/3 večina vseh svetnikov) 
22. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Spremembe in dopolnitve Statuta Občine 

Ruše v prvi obravnavi. 
 

AD/13 
SPREMEMBE IN DOPOLNITVE POSLOVNIKA OBČINSKEGA SVETA OBČINE RUŠE – PRVA 

OBRAVNAVA 
 
Katja Markač Hrovati je občinski svet seznanila, da glede na rezultat glasovanja statuta ni smiselna 
obravnava poslovnika, saj je namreč poslovnik nižji akt in glede na to je predlagala, da se o tem 
sklepu ne glasuje. 
 
 
Županja je predlagala svetnikom in svetnicam, da kljub prekoračitvi časa za sejo, s to nadaljujejo.  
 
Ker je seja trajala že 4 ure je županja predlagala glasovanje glede nadaljevanje seje. 
 
Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  
 
Z 10 glasovi ZA in 1 PROTI je bil sprejet  



13 
 

23. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše se strinja z nadaljevanjem seje. 
 
 
 

AD/14 
ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA OBČINE RUŠE ZA LETO 2021 

Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Petek /občinska uprava/. Povedal je, da zaključni račun za leto 
2021 predstavlja poročilo o realiziranem proračunu za preteklo leto. Realizacija proračuna na 
prihodkovni strani kaže realizirani proračun v višini prihodkov 7.6 MIO EUR, kar pomeni 94 % 
realizacijo. Na strani odhodkov 8.6 MIO EUR oziroma 86 %. V skupini prihodkov je realizacija v skladu 
z načrtovanimi zneski, nekoliko nižja realizacija se pojavi v skupini transfernih prihodkov 
(sofinanciranje države). Glavni razlog je, da so se zaustavila dela na Trgu vstaje in ni prišlo do 
realizacije tega projekta, ne na odhodkovni strani in tudi ne na prihodkovni strani.  
 
Proračun je bil sprejet 1. 3. 2021. V letu 2021 sta bila sprejeta dva rebalansa in sicer prvi dne 25. 8. 
2021 ter drugi dne 8. 11. 2021, ki je imel vlogo usklajevanja proračuna pred zaključkom leta.  
 
Zadolževanje je bilo predvideno v višini 1.9 MIO EUR, vendar se je kasneje z rebalansom 2 zmanjšalo 
na 1.325 MIO EUR. Povedal je tudi, da so poplačali 400.000,00 evrov starih dolgov, kar pomeni, da 
znaša stanje zadolženosti na dan 31. 12. 2021 1.96 MIO EUR oziroma 272,00 evra na prebivalca. 
 
Podrobna pojasnila so zapisana v prilogah zaključnega računa, kjer so posamezne postavke bilance 
stanja zelo podrobno predstavljene. V gradivu so predlagani trije sklepi. Prvi sklep govori o sprejetju 
zaključnega računa. Druga dva pa sta povezana z načrtom razpolaganja s stvarnim in finančnim 
premoženjem občine. 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 
 
Mihael Kranjčević – predsednik ODD 
Odbor za družbene dejavnosti je s 3 glasovi ZA potrdil zaključni račun proračuna Občine Ruše za 
leto 2021. 
 
Tamara Gornjak – članica OJF 
Odbor za javne finance je s 4 glasovi ZA potrdil predlagani sklep. 
 
Lovro Bačun – član OGGJS 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe je s 3 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel predlagani 
sklep. 
 
Irena Kukovec Stajan – predsednica SPK 
Statutarno pravna komisija je s 5 glasovi ZA potrdila vse tri predlagane sklepe. 
 
Razprava 
 
V razpravi sta sodelovala: Barbara Jert in Martin Lesjak. 
 
Odgovore na postavljena vprašanja so podali Boštjan Petek, Saša Ajd, Tanja Kocjan, Katja Markač 
Hrovatin. 
 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR  
 
S 7 glasovi ZA in 4 PROTI je bil sprejet  
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24. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme zaključni račun proračuna Občine Ruše za 
leto 2021. 

 
S 6 glasovi ZA in 4 PROTI je bil sprejet  
25. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme poročilo o realizaciji letnega programa 

prodaje finančnega premoženja Občine Ruše za leto 2021. 
 
S 6 glasovi ZA in 4 PROTI je bil sprejet  
26. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme poročilo o realizaciji letnega načrta ravnanja 

s stvarnim premoženjem Občine Ruše v letu 2021. 
 

Ob 20.48 je sejo zapustil Blaž Sternad. 
 

AD/15 
SKLEP O PODELITVI/UKINITVI STATUSA JAVNEGA DOBRA LOKALNEGA POMENA 

 
Uvodno obrazložitev je podala Tanja Kocjan /občinska uprava/. Povedala je, da občinska uprava 
predlaga občinskemu svetu podelitev statusa grajenega javnega dobra ter vpis zaznambe grajenega 
javnega dobra v zemljiško knjigo. Tukaj gre za ceste, poti, cestne pasove, parke, parkirišča in 
podobno. Občinska uprava predlaga, da podelijo status javnega dobra na parcelah, ki jih je občina 
letos oz. v lanskem letu pridobila in želi tem parcelam podeliti status javnega dobra. Na seznamu je 
dvanajst parcel, predstavljajo grajeno javno dobro lokalnega pomena (ceste) in jim je potrebno 
podeliti status javnega dobra. 
Prav tako predlagajo, da se ukine status javnega dobra za parc. št. 333/5 k. o. 663 Bistrica pri 
Limbušu, saj se splošna raba ne izvršuje več. 
Občinskemu svetu predlagajo sprejetje teh dveh sklepov.  
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednika delovnega telesa, da poda stališče. 
 
Martin Lesjak – predsednik OUP 
Odbor za urejanje prostora je soglasno (5 glasov ZA) sprejel predlagana sklepa.  
 
Razprava 
 
Peter Juhart je povedal, da tudi tega gradiva ni dobil skupaj z vabilom za 22. redno sejo OSOR. 
 
Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR  
 
S 14 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
27. SKLEP: 1. Občinski svet Občine Ruše podeli status javnega dobra lokalnega pomena 

naslednjim nepremičninam: 426/1, 426/2, obe k.o. 664 Bistrica pri Rušah, 136/8, 
134/7, 134/14, 440/84, 446/5, 446/10, 467/4, 471/5, 471/10 in 471/13, vse 
k.o. 673 Lobnica. Na predmetnih nepremičninah se vknjiži lastninska pravica v 
korist Občine Ruše, javno dobro lokalnega pomena. 

 
2. Občinski svet Občine Ruše ukine status javnega dobra lokalnega pomena na 
naslednji nepremičnini: 333/5, k.o. 663 Bistrica pri Limbušu. Na predmetni 
nepremičnini se vknjiži lastninska pravica v korist Občine Ruše. 

 
 

AD/16 
SOGLASJE K UPORABI PRESEŽKA PRIHODKOV NAD ODHODKI JAVNEGA ZAVODA ŠPORTNI 

PARK RUŠE ZA LETO 2021 
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Uvodno obrazložitev je podala Katja Markač Hrovatin /direktorica občinske uprave/. Povedala je, da 
v skladu z lanskim sprejetjem Odloka o Javnem zavodu Športni park Ruše so se postopki spremenili, 
tako da občinski svet ne obravnava finančnih načrtov in letnih programov, k temu daje soglasje 
občinska uprava. Občinski svet pa še vedno obravnava uporabo presežka prihodkov nad odhodki 
zavoda. V letu 2021 je Javni zavod Športni park Ruše ustvaril presežek prihodkov nad odhodki v višini 
35.351,61 EUR, ki jih je ustvaril na področju javne službe, ki jo opravlja. V skladu z vlogo, ki jo je zavod 
vložil in na podlagi sprejetega stališča že na svetu zavoda, občinska uprava predlaga, da se ti presežki 
prihodkov nad odhodki uporabijo za pokrivanje presežka odhodkov nad prihodki iz preteklih let. 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 
 
Mihael Kranjčević – predsednik ODD 
Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval to tematiko in je s 4 glasovi ZA dal soglasje k uporabi 
presežka prihodkov nad odhodki Javnega zavoda Športni park Ruše. 
 
Tamara Gornjak – članica OJF 
Odbor za javne finance je s 4 glasovi ZA potrdil predlagani sklep. 
 
Razprava 
 
V razpravi je sodeloval Mihael Kranjčević. 
 
Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR  
 
Z 11 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
28. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše podaja soglasje k uporabi presežka prihodkov nad 

odhodki Javnega zavoda Športni park Ruše za leto 2021 v višini 35.351,61 EUR 
(z upoštevanim davkom od dohodka pravnih oseb) za pokrivanje presežka 
odhodkov nad prihodki iz preteklih let. 

 
AD/17 

MNENJE LOKALNE SKUPNOSTI K OPRAVLJANJU IGRALNIŠKE DEJAVNOSTI 
 
Uvodno obrazložitev je podala Katja Markač Hrovatin /direktorica občinske uprave/. Prisotne je 
seznanila, da so s strani Ministrstva za finance prejeli poziv za podajo mnenja lokalne skupnosti o 
opravljanju igralniške dejavnosti v igralnem salonu, v prostorih zabaviščnega centra Maribox, Loška 
ulica 13, Maribor. Gospodarska družba Casino Lent, turizem in storitve, d. o. o., Dunajska cesta 63, 
Ljubljana želi pridobiti koncesijo za prirejanje posebnih iger na srečo v igralnem salonu, v prostorih 
zabaviščnega centra Maribox, Loška ulica 13, Maribor. Povedala je tudi, da predlagani sklep nima 
finančnih posledic na izvajanje proračuna Občine Ruše. Na odboru za gospodarstvo in gospodarske 
javne službe so obravnavali predlagano gradivo, vendar se člani niso opredelili glede tega, tako da 
je na svetnikih odločitev o tem, da podajo pozitivno ali negativno mnenje.  
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednika delovnega telesa, da poda stališče. 
 
Lovro Bačun – član OGGJS 
Lovro Bačun je povedal, da na odboru niso glasovali o tem, so se pa člani seznanili s predlaganim 
sklepom. 
 
Razprava 
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Tamara Gornjak je vprašala, ali ima izdaja mnenja kakšen vpliv na Mestno občino Maribor (negativno 
ali pozitivno mnenje). 
 
Katja Markač Hrovatin je odgovorila, da je mnenje občine posvetovalno, ni zavezujoče za izdajo 
koncesije. 
 
Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR  
 
S 6 glasovi ZA in 2 PROTI je bil sprejet  
29. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme pozitivno mnenje k podelitvi koncesije za 

prirejanje posebnih iger na srečo v igralnem salonu, v prostorih zabaviščnega 
centra Maribox na naslovu Loška ulica 13, Maribor, gospodarski družbi Casino 
Lent, turizem in storitve, d.o.o., Dunajska cesta 63, 1000 Ljubljana. 

 
 

AD/18 
VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE RUŠE 

Vprašanja 
 
Lovro Bačun  

− Zanima ga, kako je z odvajanjem in čiščenjem odpadnih komunalnih voda. Koliko so do sedaj 
pridobili sredstev za sofinanciranje in kakšna je sama realizacija zastavljenega projekta in kako 
je glede časovnice, ki so jo zadali s samo realizacijo. 

Pojasnilo podala županja Urška Repolusk in sicer se je k projektu pristopilo takoj po pričetku mandata 
2019. OSOR je takrat potrjeval investicijsko dokumentacijo in odločitev je bila, da se gre v odvajanje in 
čiščenje odpadnih voda delno na lastnih čistilnih napravah in delno na ČN Selnica ob Dravi. Istočasno 
se je pridobivalo gradbeno dovoljenje, ki je bilo pravnomočno v mesecu decembru 2020. vloga za 
kohezijska sredstva je bila dana na MOP, od koder še ni bilo odgovora, upravni postopek še vedno ni 
končan. Trenutno ne ve kdaj bodo sredstva za ponovni razpis razpisana. Dinamika: v letu 2021 se je 
pričelo z realizacijo projekta, najprej v Logu in Bistrici ob Dravi. V začetku 2021 je pričela z izvajanjem 
koncesijska pogodba s Komunalo Odtok d.o.o., ki je v letu 2022 zgradil ČN na Bezeni, kjer se bodo čistile 
odpadne vode Bistrice, Loga in Bezene. ČN Bezena je od aprila v poskusnem delovanju, polno delovanje 
bo predvidoma od oktobra. V letu 2021 se je pričelo tudi z investicijo v zahodnem delu Ruše – Šlosberg. 
Letos se v zahodnem delu Ruše nadaljuje – Trpinova in Gozdarska ulica. S tem se približujemo mostu 
preko katerega bo potekala kanalizacija na ČN Selnica ob Dravi. V naslednjem letu se bo delalo v 
centralnem delu Ruš. Predvidoma bo v skladu s časovnico projekt zaključen do konca leta 2023.  
 
Marjana Kotnik Poropat 

− Občani sprašujejo, kako je z adaptacijo kulturnega doma ali je zaključena adaptacija v celoti. 
Občane tudi zanima, zakaj se niso vgradila nova okna, ampak, da so samo se prebarvala 
obstoječa, ki so že dotrajana. 

Pojasnilo je podala Katja Markač Hrovatin in sicer, da so se dela na DK Ruše izvajal v skladu s kulturno 
varstvenimi pogoji ZVKDRS ter veljavnim gradbenim dovoljenjem.  

− Zanima jo, kako potekajo dela oz. pogovori glede mostu na potoku Lobnica. 
Pojasnilo je podala Katja Markač Hrovatin, da je uvedba v delo v teku, saj je bilo potrebno izbrati novega 
izvajalca, saj prejšnji izvajalec je pred izvedbo postavil nove pogoje, s katerimi se občina ni strinjala, 
zato je prišlo do odstopa pogodba in izbire novega izvajalca.  
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Mihael Kranjčević 
− Ali je občina prejela kazensko ovadbo v zvezi s trgom v Rušah? Prosi za pisno opredelitev občine 

do obtožb v ovadbi. 
 
Blaž Sternad 

− Kako daleč je renovacija/obnova ali vsaj delna rešitev za Vertnikovo ulico v Rušah? Tamkajšnji 
stanovalci se pritožujejo, da so že večkrat prosili občino za pomoč in naleteli na prazne obljube 
in gluha ušesa. 

 
Pobude 
 
Lovro Bačun 

− Daje pobudo glede igrišča na Smolniku. Trenutno je nefunkcionalno in nevarno (prav tako nima 
stalnega skrbnika). Goli, ki so na igrišču, so postavljeni pod koši, in če želijo igrati košarko, 
morajo te gole prestaviti, za kar potrebujejo orodje. Prav tako ob strani igrišča ni predvidenih 
lokacij, kamor bi lahko postavili gole. Poziva županjo in občinsko upravo, da pristopi k rešitvi 
problema. Kot svetnik je direktorici že poslal rešitve, do katerih pa ni prišlo. Povedal je, da je 
trenutna uporaba igrišča zaradi same postavitve in izbrane opreme zelo nevarna. Na takšnih 
igriščih so ljudje tudi umirali, ker lahko pride do prevrnitve gola, če ni pravilno pričvrščen na 
podlago. Prosi za odgovor oz. hitro rešitev. 

 
Marjana Kotnik Poropat 

− Daje pobudo, da v zaselku Glažuta postavijo igrala za tamkajšnje otroke. Pri predlogih za 
participativni proračun so dali predlog za postavitev igral, vendar ni bil izglasovan. 

 
Martin Lesjak 

− Daje pobudo, da se postavi smetnjak za glasbeno šolo – KURS. 
− Da se nabavi traktorska kosilnica s strani režijskega obrata. 

 
Blaž Sternad 

− Zanima ga, ali občina vodi oziroma ima seznam lokalnih ulic, ki so v katastrofalnem stanju in so 
nujno potrebne prenove in obnove? Tukaj ima v mislih predvsem ulice do posameznih hiš, kjer 
zaradi neurejenih odpadnih voda prihaja do nevzdržnih razmer (seveda tudi v Sončni ulici). V 
primeru, da seznam ne obstaja, daje pobudo, da se ustvari in se te ulice nemudoma začnejo 
sanirati, kajti komunalne prispevke so plačali vsi! 

 
AD/19 

INFORMACIJE ŽUPANJE IN OBČINSKE UPRAVE 
 
Svetniki so dobili pisno informacijo: Trendi varnostnih pojavov v letu 2021. 
 
Županja je ustno podala naslednje informacije: 

− Povedala je, da so bili uspešni na razpisu Ministrstva za kulturo za energetsko sanacijo javnih 
objektov, tako da se bo predvidoma v drugi polovici leta (septembra) začela energetska 
sanacija stavb v občinski lasti. 

− Na razpolago so brezplačni prevozi z avtobusom za kolesarje na relaciji Maribor – Ruše – 
Lovrenc na Pohorju, 
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− Svetniki so dobili vabila, da se udeležijo pokopa posmrtnih ostankov, ki so jih našli pri prenovi 
trga v Rušah, 

− V mesecu juniju se pričnejo prireditve ob občinskem prazniku. Vse prisotne je povabila na 
slavnostno sejo, ki bo 24. 6. 2022 na terasi Športnega parka v Rušah. 

 
 
Ob zaključku seje se je županja zahvalila za udeležbo in zaželela lep večer. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 21.15. 
 
Zapisnikarica:          Urška Repolusk 
Ksenija Šef         ŽUPANJA 
 


	Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR
	Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR
	Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR
	Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR
	Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR
	Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR
	Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR
	Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR
	Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR
	Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR
	Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR
	Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR
	Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR
	Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR
	Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR
	Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR
	Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR
	Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR
	Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR
	Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR
	Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR
	Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR
	Razprava
	Tamara Gornjak je vprašala, ali ima izdaja mnenja kakšen vpliv na Mestno občino Maribor (negativno ali pozitivno mnenje).
	Katja Markač Hrovatin je odgovorila, da je mnenje občine posvetovalno, ni zavezujoče za izdajo koncesije.
	Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR

